
 

 

Almelo 06 augustus 2023 

Aan het College van B&W gemeente Almelo  

 

Betreft: Ontstane onrust bij de horeca 

 

Geacht College, 

Met enige verbazing hebben wij de onrust die is ontstaan bij diverse ondernemers binnen de horeca 

zitten te volgen. Waarschuwingen, boetes, last onder dwangsom, beperken van terrastijden, nieuwe 

regels, oud convenant, etc. Alles kwam voorbij, zonder dat wij diverse zaken goed kunnen plaatsen. 

Het was misschien handiger geweest om hier vooraf met de raad over te spreken, of ze in iedergeval 

mee te nemen in deze ontwikkelingen. Nu missen wij veel informatie wat betreft het, hoe, wat en 

waarom en kunnen wij bepaalde zaken niet plaatsen. Hierover spreken wij onze verbazing uit. Door 

het niet goed informeren en op tijd meenemen van de gemeenteraad ontstaat ruis en onbegrip. Wij 

hebben diverse vragen en zullen deze zo goed mogelijk proberen te onderbouwen. Wij vragen van u 

exact hetzelfde wat betreft de beantwoording van deze vragen. 

Vragen en/of opmerkingen: 

1. Wij hebben begrepen dat u de sluitingstijden van het terras van Cafe Brandpunt aan de 

Kerkstraat heeft beperkt van 01.00 uur naar 23.00 uur. Dit heeft nogal grote financiele 

gevolgen voor deze onderneming. U beperkt hiermee namelijk de financiele economische 

mogelijkheden van deze locatie. Hier zullen zeer zwaarwegende argumenten onder moeten 

liggen, aangezien de gemeenteraad heeft vastgelegd in de APV dat de sluitingstijden voor 

een terras 01.00 uur is. Niemand uitgezonderd. Het afwijken hiervan kan alleen bij tijdelijke 

activiteiten/evenementen waarin de burgemeester vreest voor verstoringen van de 

openbare orde en veiligheid. Maar dit kan nooit en te nimmer toegepast worden op een 

normaal verleende vergunning.  

- Wat zijn de argumenten die u als College heeft gebruikt om de beperking op te 

leggen? 

- Welke juridische grondslag heeft u gebruikt om deze beperking op te leggen? 

- Is er met de ondernemer gesproken over de financiele consequenties en 

compensatie in verband met de beperking van de vergunning? 

- Heeft de beperking op de vergunning iets te maken met het Transformatiegebied 

Almelo Noord? En zoja, waarom legt u deze beperking dan nu al op, aangezien u net 

als ons weet, dat dit een langlopend traject is van jaren, voordat het einddoel wordt 

bereikt? 

- Bent u op de hoogte van de ‘’spelregelkaart Groot Gravenkwartier’’? Zoja, waarom 

handelt u daar dan niet naar? Wij bedoelen dan dat hierin is vastgelegd dat de 

Gemeente in samenwerking met de eigenaren stuurt op inhoud en scenario’s. Het 



 

Cafe Brandpunt ligt in dit gebied. Wat zijn de woorden ‘’alleen ga je sneller, samen 

kom je verder’’ dan nog waard, als de eigenaar van het Cafe niet eens is/wordt 

betrokken bij de ontwikkelingen in dit gebied? 

- Wat zijn eigenlijk uw plannen en ideeen met het Cafe binnen dit gebied?  

2. Ook vanuit de eigenaren van De Shamrock en Cafe Belgie, zijn er diverse klachten. Zij hebben 

het dan over nieuwe regels die gehanteerd worden, overvaltactieken, het direct uitschrijven 

van boetes, etc. Bij hen zit vooral de frustratie dat het terras op 01.00 uur moet sluiten, dat 

er weinig tot geen overleg is tussen Gemeente en de horecaexploitanten en er wordt 

verwezen naar een convenant uit 2002 wat nog steeds rechtsgeldig zou zijn, etc. 

- Klopt het dat de Gemeente Almelo horecabedrijven onverwachts bezoekt op 

drukke momenten en dan de eigenaren vraagt naar de vergunningen? Zoja, waarom 

doet u dit niet in goed overleg op een rustig moment? 

- Is er wel of geen overleg geweest met de horecaexploitanten m.b.t. de 

sluitingstijden op oudjaarsavond/nieuwjaarsdag. Wat is de reden dat er is gekozen 

voor sluiting van de horeca om 04.00 uur? En klopt het dat er al 30 jaar vrije 

sluitingstijden zijn? 

- Wat is de rechtsgeldigheid van het convenant dat is gesloten met de horeca, politie 

en justitie in 2002? 

- Welke wetgeving is leidend, APV of convenant? En kunt u aangeven hoelang de 

sluitingstijd van 01.00 uur al wet is, aangezien de exploitant spreekt over nieuwe 

regels van de Gemeente Almelo. 

- Tot hoe laat mag er alcohol geschonken worden bij bijvoorbeeld ‘De nacht van 

Almelo’  en de Profronde en waar is dit in vastgelegd? 

- Kunt u aangeven waarom de ene horecaondernemer een boete krijgt voor ‘illegaal 

schenken’ en een andere ondernemer voor hetzelfde vergrijp op dezelfde dag niet? 

3. 

- Kunt u uitleggen hoe het mogelijk is dat de horecaondernemers het rapport met 

betrekking tot het nieuwe terrassenbeleid al hebben ingezien en dat de raad tot op 

heden deze informatie nog niet heeft ontvangen? 

- Hoe kan het dat de horecaondernemers niet op de hoogte zijn van het beeldvormend 

politiek beraad met betrekking tot het nieuwe terrassenbeleid op 3 oktober as.? 

- Worden de horecaondernemers uitgenodigd voor het beeldvormende politiek beraad 

op 3 oktober as. met betrekking tot het nieuwe terrassenbeleid? 

- Wie worden er nog meer uitgenodigd voor dit politiek beraad? 

 

 

 



 

 

Namens Fractie LAS, 

Louis Kampman 

Fractievoorzitter 

 

Cc: Raadsgriffier en Pers 

 


